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ÚSTECKÝ KRAJSKÝ VOLEJBALOVÝ SVAZ 
Jateční 3436/47a, Ústí nad Labem 

IČ 02909375 

Mobil: 774 030 666, e-mail: radhor@post.cz 

Zápis ze zasedání 4. valné hromady Ústeckého KVS  
čtvrtek 4. dubna 2024 od 18:00 hodin 

Ústí nad Labem, hala Slunety (Jateční 1026/18) 
 

Program: 
 

1) Zahájení a přivítání delegátů a hostů, schválení pracovního předsednictva 
včetně řídícího valné hromady 

 Přikryl 
2) Schválení programu jednání, jednacího řádu a ověřovatele zápisu 
 řídící valné hromady 
3) Volba mandátové, volební a návrhové komise   
 řídící valné hromady 
4) Zpráva mandátové komise 

předseda komise 
5) Zpráva o činnosti ÚKVS 
 Přikryl 
6) Zpráva o úrovni rozvoje volejbalu v Ústeckém kraji 
 Přikryl 
7) Zpráva kontrolní a revizní komise ÚKVS 
 Kučerová 
8) Výroční zpráva a výsledek hospodaření ÚKVS za rok 2023 
 Přikryl 
9) Schválení rozpočtu na rok 2024 

Přikryl 
10) Diskuse 
 řídící valné hromady 
11) Volby 

a. schválení volebního řádu 
b. volba 6 delegátů na valnou hromadu ČVS 

předseda volební komise 
12) Zpráva návrhové komise a schválení usnesení 4. valné hromady ÚKVS 
 předseda návrhové komise 
13) Závěr         
 řídící valné hromady 
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ad 1)  
Úvodní slovo pronesl předseda ÚKVS pan Mgr. Miroslav Přikryl, přivítal přítomné delegáty a 
hosty. Následovala volba pracovního předsednictva. Mgr. Miroslav Přikryl navrhuje, aby 
pracovní předsednictvo bylo zvoleno ve složení Mgr. Miroslav Přikryl a Mgr. Radek Horský a 
řídícím valné hromady Mgr. Miroslav Přikryl. Výsledek hlasování: pro 12, 0 proti, 0 se zdrželo 
hlasování. Valná hromada zvolila pracovní předsednictvo ve složení Mgr. Miroslav Přikryl, 
Mgr. Radek Horský a řídícího zasedání Mgr. Miroslava Přikryla.  
 
ad 2) 
Program jednání a jednací řád byl delegátům zaslán v předstihu. K programu jednání a 
jednacímu řádu 4. valné hromady nebyly vzneseny žádné připomínky. Pan Mgr. Miroslav 
Přikryl vyzval delegáty, aby hlasovali o jejich schválení. Výsledek hlasování: pro 12, 0 proti, 0 
se zdrželo hlasování.  
Program zasedání a jednací řád 4. valné hromady byl schválen.  
Mgr. Miroslav Přikryl navrhuje, aby ověřovatelem zápisu byl zvolen Mgr. Roman Marschner. 
Proti návrhu nebyly vzneseny připomínky, Mgr. Miroslav Přikryl vyzval delegáty, aby o tomto 
návrhu hlasovali. Výsledek hlasování: pro 12, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. Ověřovatelem 
zápisu z 4. valné hromady byl zvolen Mgr. Roman Marschner. 
 
ad 3) 
Následně proběhla volba mandátové, návrhové a volební komise. Protože k návrhu na 
složení komisí, který představil Mgr. Radek Horský, nebyly vzneseny žádné připomínky, 
vyzval Mgr. Miroslav Přikryl delegáty, aby o složení komisí hlasovali: 
mandátová komise – Mgr. Marschner Roman, Rubinstein Jiří, Smrčina Luboš 
návrhová komise – Mgr. Horský Radek, Hlinovský Zdeněk, Maier Jiří 
volební komise – Karel Miroslav, Noska Jaroslav, Lacina Martin 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 
Členové komisí poté ze svého středu vybrali předsedy. Předsedou mandátové komise byl 
zvolen Mgr. Roman Marschner, předsedou návrhové komise byl zvolen Mgr. Radek Horský, 
předsedou volební komise pan Miroslav Karel. 
 
ad 4) 
Mgr. Miroslav Přikryl požádal předsedu mandátové komise Mgr. Romana Marschnera, aby 
seznámil přítomné s aktuální účastí delegátů s hlasem rozhodujícím, hlasem poradním a 
hostů. Pan Marschner informoval přítomné, že na 4. valné hromadě ÚKVS je přítomno 12 z 
18 delegátů s hlasem rozhodujícím, tj. 66,66%. Dále jsou přítomni 4 delegáti s hlasem 
poradním a jeden host. Konstatoval, že 4. valná hromada ÚKVS je usnášeníschopná.  
 
ad 5) 
Mgr. Miroslav Přikryl podal přítomným delegátům zprávu o činnosti výboru ÚKVS. Schůzovní 
činnost v posledním období probíhala podle plánu 1x za 1-2 měsíce a s ohledem na 
aktuálnost a naléhavost úkolů. Řešeny byly hlavně tyto podněty: krajské soutěže, školení 
trenérů III. třídy a školení rozhodčích, příprava valné hromady ÚKVS, účetní závěrka 2023 a 
rozpočet roku 2024, plán přípravy a rozpočet akcí krajských reprezentací. Podrobněji 
rozebral problematiku připravovaného e-Zápisu, který bude od příští sezóny povinný pro 
všechny soutěže včetně krajských. VH pověřuje sekretáře, předsedu KR Mgr. Romana 
Marshnera a předsedu ÚKVS, aby k e-Zápisu připravili krajské školení v termínu před 
zahájením krajských soutěží.  



3| Stránka 

 

Poté se rozhovořil o nutnosti brzké personální obměny krajských funkcionářů. K tomuto 
tématu valná hromada navrhuje zvát mladé funkcionáře na jednání již současného výboru 
ÚKVS až do konce jeho nynějšího volebního období.  
Zprávu valná hromada vzala na vědomí. 
 
ad 6) 
Zprávu o úrovni rozvoje volejbalu podal Mgr. Miroslav Přikryl ve spolupráci se Zdeňkem 
Hlinovským. Zmínili se o výsledcích extraligového týmu mužů, o republikových a krajských 
soutěžích mládeže. Počet družstev lehce vzrostl, ale alarmující je nedostatek chlapeckých 
týmů v kategorii U14. V celém kraji hrají soutěž pouze 4 družstva v malém a 4 družstva ve 
velkém trojkovém volejbalu. Pozitivní je spolupráce s Karlovarským a Plzeňským krajem 
v kategorii U14, U16, U18, U20.  
Daří se vyškolit dostatečný počet trenérů a mladých rozhodčích. Problémem je 
plnohodnotné začlenění trenérů do tréninkové činnosti vzhledem k jejich pracovnímu 
vytížení a v některých případech i pedagogické nezkušenosti v jednání s mladou generací. U 
mladých rozhodčích je celkem častá jejich nedostupnost díky aktivní hráčské kariéře.  
K tématu vystoupil Luboš Smrčina, který kritizoval průběh praktických zkoušek při školení 
rozhodčích. 
Valná hromada vzala zprávu na vědomí. 
 
ad 7) 
Zprávu přednesla předsedkyně KaRK ÚKVS Jana Kučerová. Zhodnotila práci komise za 
uplynulé období roku 2023, ve kterém proběhly 4 schůze. V účetnictví ÚKVS nebyly zjištěny 
žádné finanční rozpory a pochybení s nakládáním dotacemi ÚK a ČVS. KaRK ÚKVS nemá 
námitek k práci výboru ÚKVS. Podrobnější kontrola účetnictví ÚKVS proběhla 3.4.2024. 
Valná hromada vzala zprávu na vědomí. 
 
ad 8) 
Výroční zprávu ÚKVS přednesl Mgr. Miroslav Přikryl. Její součástí byly také již probíraná 
témata v předchozích bodech programu. Proto ve zprávě přešel na hospodaření ÚKVS v roce 
2023.  
Výnosy činily 831 449,92,- Kč, náklady 776 370,00,- Kč a celkový hospodářský výsledek tedy 
činil +55 079,12,- Kč. Přebytek v hospodaření v roce 2023 bude použit na pokrytí ztráty z 
předchozích let a let budoucích. 
K 31.12.2023 bylo na bankovním účtu ÚKVS 289 780,21,- Kč. Ke dni konání VH ÚKVS je na 
účtu 260 042,17,- Kč a v pokladně ÚKVS 5 623,- Kč 
K výroční zprávě jsou přílohou rozpracované položkové náklady kapitoly 10 a 11 rozpočtu 
ÚKVS. 
Jelikož k výroční zprávě nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky Mgr. Miroslav Přikryl 
vyzval delegáty, aby o schválení výroční zprávy a účetní závěrky ÚKVS za rok 2023 hlasovali. 
Výsledek hlasování: pro 12, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. Výroční zpráva a výsledek 
hospodaření ÚKVS za rok 2023 byl schválen. 
 
ad 9) 
V tomto bodu programu dále Mgr. Miroslav Přikryl představil přítomným delegátům 
upravený návrh rozpočtu ÚKVS na rok 2024. Pro tento rok byl sestaven opět přebytkový 
rozpočet, předpokládané příjmy ve výši 885 000,- Kč, předpokládané výdaje 831 000,- Kč. 
Okomentoval některé kapitoly rozpočtu – financování minivolejbalu, odměna předsedy 
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ÚKVS, příprava sportovců KCM, STK. K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky. Poté Mgr. 
Miroslav Přikryl vyzval delegáty, aby o návrhu rozpočtu hlasovali. Výsledek hlasování: pro 12, 
0 proti, 0 se zdrželo hlasování. Rozpočet ÚKVS na rok 2024 byl schválen. 
 
ad 10) 
Diskuse proběhla na následující témata: 

a) plán kontrol KaRK ÚKVS 
Petr Beran vyzval přítomné delegáty a činovníky klubů, aby posílali podněty a náměty 
na budoucí kontroly 

b) nový VIS – dotaz Zdeňka Hlinovského 
s informacemi z ČVS k problematice vystoupil Petr Beran a doplnil Mgr. Miroslav 
Přikryl 

c) webové stránky ÚKVS – Petr Beran nabídl pomoc s jejich inovací a aktualizací – bude 
projednáno na dalším zasedání výboru 

 
ad 11) 
a) Slova se ujal předseda volební komise pan Miroslav Karel. Požádal delegáty, aby 
připomínkovali výborem ÚKVS navrhovaný volební řád, který delegáti dostali v předstihu 
emailem. K návrhu volebního řádu 4. valné hromady nebyly vzneseny připomínky. Pan 
Miroslav Karel proto vyzval přítomné delegáty, aby o jeho schválení hlasovali. Výsledek 
hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. Volební řád 4. valné hromady byl schválen. 
b) Předseda volební komise seznámil přítomné s návrhem delegátů na 4. valnou hromadu 
ČVS, která se uskuteční v sobotu 11. května 2024 od 10:00 hodin v hotelu Olympik, 
Sokolovská 615/138, Praha 8.  
1) Mgr. Marschner Roman, nar. 9.10.1984, bydliště: Spartakiádní 271/17, 40011 Ústí nad 
Labem, MT: 608 066 003, email: roman.jr@marschner.cz, oddíl: SK Volejbal Ústí nad Labem 
2) Maier Jiří, nar. 12.10.1950, bydliště: Větrná 2730/38, 400 11 Ústí nad Labem, MT: 603 701 
142, email: beacharenausti@seznam.cz, oddíl: Beach Aréna Ústí n. L. 
3) Mgr. Herclík Josef, nar. 3.8.1951, bydliště: Nerudova 577/19, 40502, Děčín 1, MT: tel. 603 
836 094, email: herclik.volley@seznam.cz, oddíl: VSK Spartak Děčín 
4) Beran Petr, nar. 14.10.1972, bydliště: Pod Školou 8, 40011 Ústí nad Labem, MT: 
605989529, email: petr.beran@rozhlas.cz, oddíl: Universitní sportovní klub Slávie Ústí nad 
Labem 
5) Rubinstein Jiří, nar. 7.5.1950, bydliště: Palackého 1526, 41501 Teplice, MT: 608658631, 
email: jirka.rubi@centrum.cz, oddíl: VK Šanov Teplice 
6) Koutník Patrik, nar. 2.5.1993, bydliště: Mládežnická 2737, 438 01 Žatec, MT: 739237575, 
email: koutas999@seznam.cz, oddíl: VK Sever Žatec 
O jednotlivých delegátech se následně hlasovalo dle schváleného volebního řádu. Výsledky 
hlasování: 
Mgr. Marschner Roman  12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování 
Maier Jiří    11 pro, 0 proti, 1 se zdrželo hlasování 
Mgr. Herclík Josef   11 pro, 0 proti, 1 se zdrželo hlasování 
Beran Petr    11 pro, 0 proti, 1 se zdrželo hlasování 
Rubinstein Jiří    12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování 
Koutník Patrik    12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování 
Výše jmenovaní byli za ÚKVS zvoleni delegáty na 4. valnou hromadu ČVS. 
Mgr. Miroslav Přikryl následně poděkoval předsedovi volební komise za zdárný průběh voleb 
a přešel k dalšímu bodu programu. 
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ad 12) 
Slova se ujal předseda návrhové komise Mgr. Radek Horský, který poděkoval přítomným 
delegátům a hostům za bezproblémový průběh valné hromady a přečetl přítomným 
delegátům navrhované usnesení z 4. valné hromady ÚKVS. Řídící valné hromady následně 
vyzval delegáty s hlasem rozhodujícím, aby o tomto návrhu usnesení hlasovali. Výsledek 
hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. Usnesení z 4. valné hromady ÚKVS bylo 
schváleno. 
 
ad 13) 
Závěrem poděkoval předseda ÚKVS přítomným delegátům a hostům za účast a 4. valnou 
hromadu ukončil v 19:30 hodin. 
 
V Ústí nad Labem 04. 04. 2024       
 
Předseda Ústeckého KVS         Zapisovatel 
Mgr. Miroslav Přikryl        Mgr. Radek Horský 
 
Ověřovatel zápisu 
Mgr. Roman Marschner                                          


